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Protokół I

Wydziałowej Rady Studentów Collegium Medicum

Uniwersytetu Zielonogórskiego

Obrady otworzył Przewodniczący II

Medicum - Miłosz Korczak. W posiedzeniu wzięło udział 

1. Miłosz Korczak 

2. Kacper Łuszczki 

3. Paloma Staniszewska 

4. Jacek Stelmaszczyk 

5. Natalia Torz 

6. Anna Nicałek 

7. Jan Nicikowski 

8. Arkadiusz Gwara 

9. Mikołaj Bącal 
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Protokół IV Posiedzenia 
Wydziałowej Rady Studentów Collegium Medicum

Uniwersytetu Zielonogórskiego 

- kadencji 2022/2023– 

20.01.2024 r., Godzina 19:00  

Online 

 

 

 

Otworzenie obrad 
otworzył Przewodniczący III kadencji Wydziałowej Rady Studentów Collegium 

Miłosz Korczak. W posiedzeniu wzięło udział 9 z 11 uprawnionych członków:

 

  

 

 

 

 

Wydziałowej Rady Studentów Collegium Medicum 

kadencji Wydziałowej Rady Studentów Collegium 

z 11 uprawnionych członków: 
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1) Przywitanie 

Prowadzący posiedzenie stwierdził kworum

posiedzenia. 

 

1) Przywitanie. 
2) Przyjęcie planu posiedzenia.
3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego 
4) Medcamp. 
5) Studenckie Laury Medyka.
6) Dostęp do budynku CZMiD.
7) Konferencja. 
8) Szczepienia. 
9) Ustalenie terminu kolejnego spotkania.
10) Wolne wnioski. 
11) Zakończenie obrad. 

 
2) Przyjęcie planu posiedzenia (

Nikt nie zgłosił uwag do planu posiedzenia. 
głosów za;  0 głosów przeciw; 

Głosowanie jawne nr 1: Przyjęcie planu I
Za Przeciw
9 0 
Wniosek Plan posiedzenia został przyjęty. 

 

Rozpoczęcie Posiedzenia o 
 

3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia.
 
Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania z I
 
Głosowanie jawne nr 2: Przyjęcie sprawozdania 
2022/2023 
Za Przeciw
8 1 
Wniosek Sprawozdanie

zostało przyjęte. 
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Prowadzący posiedzenie stwierdził kworum, przywitał uczestników oraz przedstawił plan 

Plan Posiedzenia 

Przyjęcie planu posiedzenia. 
Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia. 

Studenckie Laury Medyka. 
Dostęp do budynku CZMiD. 

Ustalenie terminu kolejnego spotkania. 

Przyjęcie planu posiedzenia (19:05). 

Nikt nie zgłosił uwag do planu posiedzenia. W głosowaniu jawnym za przyjęciem 
głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się. 

Głosowanie jawne nr 1: Przyjęcie planu IV Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023
Przeciw Wstrzymane Łącznie

0 9 
Plan posiedzenia został przyjęty.  

Rozpoczęcie Posiedzenia o 19:06 

Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia. 

Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania z III Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023.

Głosowanie jawne nr 2: Przyjęcie sprawozdania z III Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 

Przeciw Wstrzymane Łącznie
0 9 

Sprawozdanie z III Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 
zostało przyjęte.  

  

oraz przedstawił plan 

za przyjęciem oddano:  9 

Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 
Łącznie 

Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023. 

I Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 

Łącznie 

Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 
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4) Medcamp. 
a. Miłosz Korczak przedstawił 

we współpracy z samorządem Uniwersytetu Jagiellońskiego oraz PSRP. Ze względu na 
koszty oraz bazę noclegową wyjazd odbędzie się w jednym z małopolski
Trwają ustalenia, w jakiej roli
pomóc przy wydarzeniu.
 

5) Studenckie Laury Medyka
a. Przewodniczący poprosił Jacka Stelmaszczyka o przedstawienie prz
b. Jacek Stelmaszczyk przedstawił pozostałym członkom Rady

jego przebieg oraz wyniki i wyłonionych laureatów w poszczególnych kategoriach. 
Zwrócił uwagę, że uhonorowani osobiście otrzymają swoje pamiątkowe dyplomy oraz 
różyczki w geście podziękowań studentów za ich starania.
 

6) Dostęp do budynku CZMiD.
a. Przewodniczący WRS Miłosz Korczak przyznał, że mimo kilku prób kontaktu nie udało 

mu się porozmawiać osobiście z prof. Marcinem Zaniewem w sprawie kart dostępu do 
budynku. Jednocześnie przekazał Jackowi Stelmaszczykowi, że dzięki jego
skierowanemu z prośbą o zwiększenie liczby kart dla studentów
została zwiększona pula kart, która będzie przeznaczona na użytek studentów. 
 

7) Konferencja. 
a. Głos zabrała Natalia Torz i przedstawiła dotychczasowe ustalenia oraz 

majową interdyscyplinarną konfer
zarezerwować sale na czas wydarzenia, 
zaproszenia do wykładowców. 
 

8) Szczepienia. 
a. Przewodniczący przyznał, że na spotka

mógłby opowiedzieć, co udało 
 

9) Ustalenie terminu kolejnego spotkania.
a. Ze względu na zbliżającą się sesję zimową oraz egzamin LEK, 

spotkanie odbędzie się najwcześniej 
 

10) Wolne wnioski. 
a. Jan Nicikowski zapytał 

będą dotyczyły oraz kiedy się odbędą?
b. Przewodniczący WRS przedstawił

rektora uczelni. 
 
Nie zgłoszono więcej wniosków. 

 

Obrady zakończyły się o godzinie

Protokół sporządziła Anna Nicałek. 
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przedstawił zebranym aktualną wizję zorganizowania wyjazdu MedCamp 
samorządem Uniwersytetu Jagiellońskiego oraz PSRP. Ze względu na 

koszty oraz bazę noclegową wyjazd odbędzie się w jednym z małopolski
Trwają ustalenia, w jakiej roli i w jakich zadaniach samorząd studencki
pomóc przy wydarzeniu. 

Studenckie Laury Medyka. 
poprosił Jacka Stelmaszczyka o przedstawienie przebiegu konkur

Jacek Stelmaszczyk przedstawił pozostałym członkom Rady ramowy plan wydarzenia, 
jego przebieg oraz wyniki i wyłonionych laureatów w poszczególnych kategoriach. 

uhonorowani osobiście otrzymają swoje pamiątkowe dyplomy oraz 
różyczki w geście podziękowań studentów za ich starania. 

tęp do budynku CZMiD. 
WRS Miłosz Korczak przyznał, że mimo kilku prób kontaktu nie udało 

mu się porozmawiać osobiście z prof. Marcinem Zaniewem w sprawie kart dostępu do 
budynku. Jednocześnie przekazał Jackowi Stelmaszczykowi, że dzięki jego
skierowanemu z prośbą o zwiększenie liczby kart dla studentów do prezesa szp
została zwiększona pula kart, która będzie przeznaczona na użytek studentów. 

a Natalia Torz i przedstawiła dotychczasowe ustalenia oraz 
majową interdyscyplinarną konferencją studentów CM UZ. Do tej pory udało się 
zarezerwować sale na czas wydarzenia, zaplanować część warsztatów oraz wysłać 
zaproszenia do wykładowców.  

przyznał, że na spotkaniu nie jest obecny Michał Dąbrowski, który 
mógłby opowiedzieć, co udało mu się w tej sprawie ustalić. 

Ustalenie terminu kolejnego spotkania. 
na zbliżającą się sesję zimową oraz egzamin LEK, ustalono, że kolejne 

najwcześniej w marcu. 

zapytał o nadchodzące wybory władz uczelnianych
będą dotyczyły oraz kiedy się odbędą? 

ący WRS przedstawił informacje związane z kwietniowymi wyborami 

więcej wniosków.  

Obrady zakończyły się o godzinie 19:32 

 

  

zorganizowania wyjazdu MedCamp 
samorządem Uniwersytetu Jagiellońskiego oraz PSRP. Ze względu na 

koszty oraz bazę noclegową wyjazd odbędzie się w jednym z małopolskich ośrodków. 
studencki CM UZ może 

biegu konkursu. 
ramowy plan wydarzenia, 

jego przebieg oraz wyniki i wyłonionych laureatów w poszczególnych kategoriach. 
uhonorowani osobiście otrzymają swoje pamiątkowe dyplomy oraz 

WRS Miłosz Korczak przyznał, że mimo kilku prób kontaktu nie udało 
mu się porozmawiać osobiście z prof. Marcinem Zaniewem w sprawie kart dostępu do 
budynku. Jednocześnie przekazał Jackowi Stelmaszczykowi, że dzięki jego pismu 

do prezesa szpitala, 
została zwiększona pula kart, która będzie przeznaczona na użytek studentów.  

a Natalia Torz i przedstawiła dotychczasowe ustalenia oraz plany związane z 
studentów CM UZ. Do tej pory udało się 

warsztatów oraz wysłać 

Dąbrowski, który 

ustalono, że kolejne 

o nadchodzące wybory władz uczelnianych - jakich stanowisk 

informacje związane z kwietniowymi wyborami 


